
Sarri� reclama l'IBI de l'autopista, que li repor taria uns

90.000 euros a l'any

Ara el consistori nom�s rep uns 4.000 euros de la concession�ria per un

benef ici f iscal que li va concedir l'Estat per� que va caducar el 31 d'agost

L«autopista, en el tram que passa pel terme de Sarri�

de Ter

L'Ajuntament de Sarri� de Ter

[http://www.diaridegirona.cat/tags/ajuntament-de-sarria-de-ter.html]

demanar� al Govern espanyol que faci les accions necess�ries per

garantir el cobrament del 100% de la quota de l'IBI a l'empresa

concession�ria de l'autopista AP-7. El consistori calcula que cada

any cobraria uns 90.000 euros per aquest concepte. Fins ara,

l'Ajuntament de Sarri� de Ter, nom�s rep, anualment, uns 4.000

euros per aquest impost. aix� es deu al fet que els consistoris nom�s cobraven un 5% del total, ja que les

concession�ries gaudien d'una bonif icaci� f iscal que s'enf ilava f ins al 95%. Aquest benef ici per�, va acabar el 31

d'agost de l'any passat.

La petici� al Govern de l'Estat es va aprovar en la sessi� plen�ria d'ahir a la nit. En concret, es va acordar donar

per acabat el benef ici f isical de qu� gaudeixen les autopistes encarregant als serveis de gesti� tribut�ria

responsables del padr� de l'IBI que facin les gestions i actuacions necess�ries per garantir el cobrament del

100% de la quota de l'IBI a l'empresa concession�ria.

Segons ha explicat el regidor de Territori i Serveis P�blics, Narc�s Fajula (ERC), aquest bonif icaci� f iscal que

benef iciava les concession�ries, que va f inalitzar l'agost de l'any passat, no s'ha renovat ni prorrogat. Per aquest

motiu, considera que el cobrament ha de ser ja del 100% i no del 5%. Fajula indica que volen reclamar els diners

que percentualment per tocarien a l'Ajuntament dels darrers mesos de l'any passat, de setembre a desembre, i ja

el 100% d'aquest any 2017. ÇEns anirien molt b� aquests diners per quadrar el pressupost municipal i per poder

inver tir i fer actuacions per a la ciutadania de Sarri� de TerÈ, va exposar Fajula.

De fet, el text de la moci� presentada pels republicans tamb� demana al Govern de l'Estat espanyol que no

aprovi cap altra mesura destinada a prorrogar els benef icis f iscals de les concession�ries de les autopistes de

peatgeÈ. A m�s a m�s, preveu Çexigir a les empreses concession�ries i al Govern central que en cap cas

traslladin el major cost que suposa la supressi� dels benef icis f iscals a les tarifes que paguen les persones

usu�riesÈ. En cap cas doncs, volen cap increment en les tarifes per fer servir l'autopista ni que s'allargargui la

concessi�.



L'acord municipal sorgit del ple tamb� exigeix Çque no es renovin les concessions de les autopistes de peatge

m�s enll� dels terminis establer ts per la normativa vigentÈ.
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